
Ribes - Les Roquetes
Localitzat un laboratori de drogues

Les obres del Casal de la Gent Gran de les Roquetes van encendre el debat en el ple DIARI
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Una explosió i 
l’incendi d’un pis al 

carrer Lope de Vega  
diumenge passat 

permeten la troballa

Un pressupost condicionat?
L’abstenció del PP possibilita la 27a modificació presssupostària de 2014

El PP va aconseguir dimarts 
passat que s’aprovés una 
moció demanant millores 
al pícnic de les Roquetes, 
gràcies al suport de socia-
listes i de la regidora Ma-
ribel Lucas i a l’abstenció 
del govern i d’Iniciativa. 
L’acord reclamava la se-
nyalització dels accessos 
a la zona des de la Rambla 
del Garraf en ambdues di-
reccions; la neteja urgent 
del carrer dels Ferrers de 

L’apunt

S’aprova una moció popular 
pel pícnic de les Roquetes

pujada cap a l’avinguda de 
les Roquetes i la senyalitza-
ció prohibint l’abocament 
de runes i brossa; la com-
pactació del carrer d’accés 
al pícnic per eliminar els 
múltiples sots; un pla de 
millora de la neteja dels 
contenidors i el manteni-
ment de la zona de pícnic i 
barbacoes, i una presència 
més continuada de patru-
lles de la Policia Local per 
evitar actes incívics.

// JOAQUIM DOMÍNGUEZ

L’abstenció del PP va per-
metre dimarts passat que el 
govern municipal pogués 
tirar endavant la 27a modi-
ficació pressupostària del 
present exercici, que incloïa 
194.482 euros per al Pla de 
Reactivació Municipal. CiU-
ViA i UM 9 van comptar amb 
el suport d’Iniciativa, però 
els socialistes i la regidora 
no adscrita Maribel Lucas hi 
van votar en contra. El PSC 
va demanar que el punt que-
dés sobre la taula a l’espera 
d’incloure’l en els pressu-
postos municipals de 2015, 
previstos de votar al desem-
bre i en procés d’elaboració 
en aquests moments. En la 
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mateixa sessió, la possibilitat 
de perdre una subvenció de 
800.000 euros del PUOSC per 
a les obres del nou Casal de la 
Gent Gran de les Roquetes va 
provocar un encès debat en-
tre els socialistes i el govern.

El gruix de la modificació 
aprovada dimarts fa refe-
rència a projectes del Pla de 
Reactivació Municipal, però 
també inclou el conveni amb 
el Redós i la subvenció als vo-
luntaris de l’Hospital Sant 
Camil, que s’amplien. El pre-
sident de l’Àrea de Territori, 
Joan Garriga, va explicar els 
diversos motius pels quals 
es feia la modificació, en 
comptes d’incloure-la en els 
pressupostos de 2015, entre 

ells la possible pèrdua d’una 
subvenció, la necessitat de 
donar continuïtat al Pla de 
Reactivació Municipal i la de 
fer una actuació urgent 
en carrers que es troben en 
estat de degradació.

Aquests arguments no 
van convèncer el PSC, que 
va demanar la retirada del 
punt de l’ordre del dia. Si vo-
len crear llocs de treball i 
reactivar coses, presentin 
ja el pressupost de 2015. 
Tindran la nostra compli-
citat, va dir la portaveu dels 
socialistes, Abigail Garrido. 
En cas contrari, va advertir, el 
que fan avui és treure del 
pressupost les inversions 
que volen fer. Garrido tam-

bé va posar l’accent en el fet 
que la d’aquest dimarts era 
la 27a modificació de pressu-
post de l’actual exercici. Va 
ser la regidora d’Iniciativa, 
Bàrbara Scuderi, la primera 
a replicar aquesta acusació, 
en recordar que un any, amb 
govern socialista, s’havien 
arribat a fer 38 modificaci-
ons pressupostàries.

Per la seva banda, el porta-
veu del PP, Javier Rodríguez, 
va qualificar de postpressu-
post de 2015 la modificació 
que es presentava a votació. 
Al seu entendre, les jorna-
des participatives es po-
drien haver presentat fa 
tres mesos i portar al ple 
el pressupost avui. En la 
mateixa línia, la regidora no 
adscrita Maribel Lucas va as-
segurar que amb la modifica-
ció es presentaven les línies 
mestres de 2015.

Per via d’urgència, es 
va presentar una proposta 
d’Alcaldia per modificar una 
errada en l’acord de certifi-
cació d’unes obres del futur 
Casal de la Gent Gran de les 
Roquetes. El punt va motivar 
un encès debat, no pel canvi 
en si, sinó per la urgència: si 
no s’aprovava, l’Ajuntament 
podia perdre una subvenció 
de 800.000 euros del PUOSC. 
La portaveu del PSC, Abigail 

Garrido, va assegurar que 
aquest punt ja es podria ha-
ver aprovat el 20 de maig de 
2014, perquè el va signar 
el liquidador de Garraf 
Promocions Municipals. 
Això no té res a veure amb 
l’errada. 

Té a veure amb la mala 
gestió, va assegurar. El pre-
sident de l’Àrea de Serveis 

Territorials, Joan Garriga, 
va mostrar la seva sorpresa 
davant el fet que el que hi 
ha aquí, no té res a veure 
amb el liquidador. Vostès, 
que són els responsables 
de la ruïna de Garraf Pro-
mocions Municipals, no 
poden entendre que hi ha 
una errada?, va preguntar 
als socialistes. 


